
Protokół Nr XXI/21/16

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 4  marca  2016  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 11 lutego 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr

203/16,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027

– projekt nr 204/16,

c) uchwalenia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Staszów na lata

2016 – 2020 – projekt nr 202/16,

d) przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Staszów – projekt nr

207/16,

e) zmiany Uchwały Nr XXXIII/321/12 Rady Miejskiej  w Staszowie z  dnia  28 grudnia

2012 roku w sprawie  określenia  przystanków i  dworców komunikacyjnych,  których

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Staszów, warunków i zasad korzystania z

nich oraz opłat za ich korzystanie – projekt nr 208/16,
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f) bezprzetagowej sprzedaży lokalu użytkowego – garażu – projekt nr 199/16,

g) wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  zbycie  nieruchomości  gruntowej  w  drodze

pierwszeństwa – projekt nr 200/16,

h) wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  gruntowej  i  ustanowienie  służebności

gruntowej – projekt nr 201/16,

i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – projekt 205/16,

j) wyrażenia  zgody na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego – projekt nr 206/16.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie za 2015 rok;

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 12 stycznia 

2016 roku do 1 marca 2016 roku.

  6.   Zamknięcie obrad sesji.

Następnie  głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował

o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały z pkt 3 ppkt d) w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki

Niskoemisyjnej  dla  Miasta  i  Gminy  Staszów  –  projekt  nr  207/16  z  uwagi  na  potrzebę

doprecyzowania zapisów, a wprowadzenie w to miejsce projektu uchwały w sprawe zmiany Statutu

Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie – projekt nr 209/16, z uwagi na potrzebę wprowadzenia

od dnia 1 kwietnia 2016 roku do realizacji zadania zleconego z administracji rządowej z zakresu

świadczenia wychowawczego tj. programu "Rodzina 500+", który to Ośrodek będzie przyjmował

wnioski i ustalał prawo do świadczenia wychowawczego oraz wydawał decyzje administracyjne

i wypłacał świadczenia wychowawcze.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz  odnosząc  się  do  powyższego  wniosku

nadmienił, iż proponowany do wprowadzenia do porządku obrad projekt uchwały dotyczący zmian

Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie był przedstawiany i omawiany na posiedzeniach

poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, w związku z czym stwierdził, iż zapozna zgromadzonych

z porządkiem posiedzenia z uwazględnieniem zmian tj:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 11 lutego 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2016 rok – projekt  nr

203/16,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 –
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projekt nr 204/16,

c) uchwalenia Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Staszów na lata

2016 – 2020 – projekt nr 202/16,

d) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie – projekt nr 209/16,

e) zmiany Uchwały Nr XXXIII/321/12 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 grudnia 2012

roku w sprawie określenia przystanków i dworców komunikacyjnych, których właścicielem

lub zarządzającym jest Gmina Staszów, warunków i zasad korzystania z nich oraz opłat za

ich korzystanie – projekt nr 208/16,

f) bezprzetagowej sprzedaży lokalu użytkowego – garażu – projekt nr 199/16,

g) wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  zbycie  nieruchomości  gruntowej  w  drodze

pierwszeństwa – projekt nr 200/16,

h)  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  gruntowej  i  ustanowienie  służebności

gruntowej – projekt nr 201/16,

i) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – projekt 205/16,

j)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego – projekt nr 206/16.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie za 2015 rok;

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 12 stycznia 

2016 roku do 1 marca 2016 roku.

  6.   Zamknięcie obrad sesji.

Radni nie zgłosili uwag do powyższego porządku obrad i zatwierdzili go jednogłośnie (obecnych

było 21 radnych).

Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  11  lutego  2016  roku  i  przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr

203/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXI/192/16

(w załączeniu).

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt nr 204/16.

Nie podjęto dyskusji nad projektem uchwały.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXI/193/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani  Jolanta  Włoch  –  Kierownik  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Staszowie  zapoznała

z  projektem uchwały  w sprawie  uchwalenia  Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych

Gminy Staszów na lata 2016 – 2020 – projekt nr 202/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXI/194/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani Jolanta Włoch  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy

Społecznej w Staszowie – projekt nr 209/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXI/195/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pan  Jarosław  Glibowski  –  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony

Środowiska zapoznał z projektem uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXIII/321/12 Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie określenia przystanków i dworców

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Staszów, warunków i zasad

korzystania z nich oraz opłat za ich korzystanie – projekt nr 208/16.
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Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXI/196/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   bezprzetargowej  sprzedaży  lokalu

użytkowego – garażu – projekt nr 199/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXI/197/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani Maria Malczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe

zbycie nieruchomości gruntowej w drodze pierwszeństwa – projekt nr 200/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXI/198/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani  Maria  Malczyk  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę

nieruchomości gruntowej i ustanowienie służebności gruntowej – projekt nr 201/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXI/199/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie

służebności gruntowej – projekt 205/16.

Nie podjęto dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXI/200/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pani Maria Malczyk  zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – projekt nr 206/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXI/201/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz

udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie Tomaszowi

Klimkowi,  który  zapoznał  zgromadzonych   z  treścią  sprawozdania  z  działalności  Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie za 2015 rok (w załączeniu do protokołu).

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Dominik  Rożek,  który  zwrócił  się  do  Burmistrza

z  prośbą  o  udzielenie  informacji,  jaki  jest  bilans  przychodów  i  wydatków  w  zakresie

gospodarowania odpadami za 2015 rok oraz na jakim poziomie przebiegała segregacja odpadów

komunalnych  w  ubiegłym  roku.  Radny  poprosił  Burmistrza  o  udzielenie  informacji

w przedmiotowym zakresie.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do powyższego zapytania 

poinformował, iż szczegółową odpowiedź w powyższym zakresie radny Dominik Rożek otrzyma

na piśmie.

Następnie  przedłożył  Wysokiej  Radzie  informację  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy

Staszów za okres od 12 stycznia 2016 roku do 1 marca 2016 roku (informacja w załączeniu do

protokołu) oraz złożył życzenia sołtysom zgromadzonym na sesji z okazji zbliżającego się święta

„Dnia Sołtysa” obchodzonego 11 marca. 

Radny Roman Lasota  zapytał  Burmistrza,  czy w obecnym roku zostanie  uruchomiony w tut.

Urzędzie  bezpłatny punkt wypełniania wniosków dla rolników o dopłaty bezpośrednie z Agencji

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.
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Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż taki punkt pomocy rolnikom zostanie jak najbardziej

uruchomiony na terenie Urzędu.

Radna Ewa Markiewicz  zgłosiła  wniosek w sprawie  wymiany 2 ławek zlokalizowanych przy

bloku nr 2 przy ul. Jana Pawła II w Staszowie. Radna nadmieniła, iż dotychczasowe ławki uległy

zniszczeniu w wyniku upływającego czasu i wpływu warunków atmosferycznych.

Ponadto zapytała, kto odpowiada za sprzątanie ulicy Opatowskiej i chodników znajdujących się

przy tej ulicy. 

Burmistrz Leszek Kopeć  odnosząc się do zapytania radnej Ewy Markiewicz wyjaśnił, iż będzie

wykonywany przegląd miasta i aktualizowane zapotrzebowanie techniczne. Dodał, iż ławki o które

wnioskuje  radna  zostaną  w  możliwe  najbliższym  terminie  wymienione.  W kwestii  należytego

utrzymania ulicy Opatowskiej i chodników przylegających do tej ulicy wyjaśnił, iż zarządcą jest

Świętokrzyski  Zarząd  Dróg  Wojewódzki  w  Kielcach,  który  przeprowadza  postępowanie

przetargowe na utrzymanie. Nadmienił, iż nie posiada informacji, jaka firma wygrała przetarg na

utrzymanie przedmiotowej ulicy i chodników przebiegających wzdłuż ulicy. 

Radny  Jacek  Piwowarski  zaprosił  zgromadzonych  na  sesji,  ze  szczególnym  uwzględnieniem

Burmistrza Leszka Kopcia i Z-cy Burmistrza Ewy Kondek na spotkanie „Dzień Sołtysa z Siecią

Sołeckich  Stron”,  które  odbędzie  się  w dniu  10  marca  2016 roku o  godz.  17:00 w Gminnym

Centrum Kultury w Rytwianach.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej udzielił  głosu Panu  Andrzejowi  Kruzlowi,  który

poinformował,  iż  występuje  on,  jako  pełnomocnik  firmy  Ekom  Maciejczyk  sp.  j.,  na  mocy

udzielonego  dn.  15  stycznia  2016  r.  pełnomocnictwa  i  zwraca  się  z  oficjalnym  zapytaniem

w przedmiocie polityki prowadzonej przez Urząd Miasta i  Gminy Staszów w stosunku do w/w

spółki, która wygrała przetarg na wywóz śmieci na terenie Miasta i Gminy Staszów.

Poinformował,  iż  na  podstawie  informacji  uzyskanych  od  sołtysów,  ale  również  zwykłych

mieszkańców  Miasta  i  Gminy  Staszów,  chciałby  uzyskać  informację  pisemną  w  zakresie

następujących zagadnień:

1. Czy  Pan  Burmistrz  lub  Radni  Rady  Miejskiej  zgłaszają  zastrzeżenia  co  do  jakości

świadczonych przez firmę Ekom Maciejczyk sp. j. usług, która wygrała ogłoszony przez

UMiG Staszów przetarg ? Podczas trzech wizyt odpowiednio u Pana Burmistrza, Pani w-ce

Burmistrz, a także Kierownika Wydziału merytorycznie nadzorującego świadczoną usługę,

nigdy  takowych  sygnałów  nie  otrzymałem.  Tymczasem  mieszkańcy  Gminy  zgłaszają

sygnały,  że  wywierane  są  na  nich  naciski  o  zgłaszanie  takich  nieprawidłowości.  Czym

podyktowane są takie działania ?

2. Mając na uwadze uregulowania umowy łączącej UMiG Staszów z firmą Ekom Maciejczyk
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sp. j., jakiekolwiek nieprawidłowości powinny być zgłaszane poprzez ustaloną przez Strony

formę. W ciągu dwóch miesięcy współpracy, zgłoszone przypadki niewłaściwej realizacji

umowy, zgłaszane są nie na bieżąco od wywozu odpadów tylko po upływie ponad dwóch

tygodni  (6  przypadków  w  miesiącu  styczniu,  4  w  miesiącu  lutym),  zostały  usunięte

w  terminach  uzgodnionych  bezpośrednio  z  mieszkańcami,  których  przedmiotowe

nieprawidłowości dotyczyły, zgodnie z łączącą strony umową. Chcąc utrzymać na dobrym

poziomie  serwis  świadczonych  przez  firmę  Ekom  Maciejczyk  sp.  j.  usług,  dodatkowo

osobiście  spotkałem się  z  powyżej  wskazanymi mieszkańcami i  potwierdzili  oni,  że  nie

zgłaszają uwag co do jakości świadczonych usług za miesiąc styczeń i luty. Czy w związku

z  tym  i  pytaniem z  pkt  1,  Pan  Burmistrz  lub  któryś  z  Radnych  posiada  inne  sygnały

dotyczące uchybień ?

3. Podczas  jednej  z  rozmów  z  mieszkańcami  miasta  zadano  mi  pytanie,  dlaczego  firma

sprzątająca  jeździ  w  asyście  Straży  Miejskiej,  szczególnie  po  terenach  wiejskich.

Po zaczerpnięciu informacji od pracowników, potwierdzili oni, że w trakcie wykonywania

czynności  bardzo często towarzyszy im Straż Miejska.  Tym samym prośba o wskazanie

zakresu czynności, które ma wykonywać Straż Miejska i wskazanie jaki czas, a takie notatki

winny być sporządzane, przeznaczany jest na monitoring pracy pracowników firmy Ekom

Maciejczyk sp. j. ? Dla informacji Państwa są to osoby zatrudnione z naszego terenu, do

czasu  zatrudnienia  będące  osobami  bezrobotnymi.  Czy  rzeczywiście  środki  wszystkich

mieszkańców, winny być przeznaczane na takie wykorzystywanie funkcjonariuszy Straży

Miejskiej ? Jaki jest koszt takiego wykorzystywania Straży Miejskiej ?

4. Dlaczego decyzją Urzędu Miasta i Gminy Staszów zerwano rozmowy o wynajmie placu

parkingowego PKS Staszów firmie Ekom Maciejczyk sp. j.? Rozmowy prowadzone z Panią

Prezes,  podczas  których  ustalono  warunki  oraz  koszty  najmu,  decyzją  Urzędu  Miasta

i Gminy Staszów zostały zerwane. Prośba o oficjalne stanowisko, jakie przesłanki kierowały

przy wydawaniu takiej decyzji lub polecenia przez UMiG Staszów i jak UMiG zamierza

uzasadnić  stratę  środków  płynących  z  tego  celu  ?  Czy  UMiG  Staszów  może  wskazać

z jakiej kwoty zrezygnował i jakie widzi inne możliwości pozyskania takich środków przy

założeniu wykorzystania placu PKS Staszów, który dziś nie jest w pełni wykorzystany.

5. Wreszcie na koniec – prośba o uzasadnienie,  jakie przesłanki decydowały o niepodjęciu

współpracy  MPGKiM  z  firmą  Ekom  Maciejczyk  sp.  j.,  która  taką  współpracę

proponowała ? Jak UMiG uzasadnia stratę finansową dla Gminy z tego tytułu, a także fakt,

że  dzięki  tej  współpracy  mogły  zostać  zagospodarowane  wolne  rezerwy  pracownicze

MPGKiM i jej potencjał techniczny (chociażby dla przykładu pojemniki i kontenery) ?
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Do wystąpienia Pana Andrzeja Kruzla odniosła się Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów

Ewa Kondek, która na wstępie wypowiedzi poinformowała, iż w obecnej chwili nie odpowie na

wszystkie zgłoszone zapytania z uwag na precyzyjne zapisy, które należy przeanalizować, jednak

może przekazać kilka ogólnych informacji dotyczących współpracy z firmą Ekom Maciejczyk sp.

j.,  która wygrała postępowanie przetargowe na odbiór odpadów komunalnych na terenie Miasta

i Gminy Staszów. Odnosząc się do kwestii nowego pełnomocnika wyjaśniła, iż doskonale wiedzą,

iż Pan Andrzej Kruzel przedstawił pismo, jako pełnomocnika zgłoszonego, natomiast Gmina musi

działać  zgodnie  z  umową  zawartą  z  firmą  Ekom Maciejczyk  sp.  j.   Wyjaśniła,  iż  w  umowie

pomiędzy  przedmiotową  firmą  a  Gminą  Staszów  wskazane  są  konkretne  osoby,  które  zostały

wyznaczone  do  kontaktu  i  przekazywania  informacji  o  nieprawidłowościach  czy  też  innych

uwagach związanych z  realizacją  umowy.  Dodała,  iż  nazwiska  Pana Andrzeja  Kruzla  nie  było

wymienionego, w związku z czym wystąpili do firmy o aktualizację danych z powyższego zakresu.

Odpowiedź otrzymali  około 2 tygodni  temu i  obecnie podjęte  zostały działania  zmierzające do

podpisania  aneksu  do  umowy,  w  którym będzie  wpisana  nowa  osoba  do  współpracy.  Dodała,

iż informacyjnie firma Ekom Maciejczyk sp.j. zgłosiła tylko i wyłącznie nazwisko Pana Andrzeja

Kruzla, a podała kontakt e-mail i telefoniczny bezpośrednio do firmy mającej siedzibę w Nowinach.

Nadmieniła,  iż wszystkie uwagi i nieprawidłowości dotyczące współpracy o których wspomniał

Pan Andrzej Kruzel kierowane są na bieżąco bezpośrednio do firmy drogą e-mail i drogą pisemną. 

W zakresie  kontroli  wyjaśniła,  iż  zgodnie  z  podpisaną  umową Gmina  Staszów ma obowiązek

nadzorować  prawidłowość  wykonywanej  usługi  przez  firmę  i  takie  działania  są  podejmowane.

Dodała, iż takie kontrole są na bieżąco przeprowadzane i wynikłe nieprawidłowości przekazywane

do  firmy  z  siedzibą  w  Nowinach.  Poinformowała  również,  iż  cały  wykaz  wszystkich

nieprawidłowości został przygotowany i będzie organizowane spotkanie z kierownictwem firmy,

celem  rozmowy  w  temacie  współpracy  i  omówienia  rzeczy,  które  były  nieprawidłowo

wykonywane.  Stwierdziła,  iż  zadaniem  Burmistrza  jest  nadzór  i  kontrola  nad  prawidłowością

realizacji podpisanej umowy, której pokrycie pochodzi z pieniędzy publicznych, zaś Straż Miejska

jest  instytucją  powołaną w kwestiach utrzymania należytego porządku i  trudno się  dziwić,  aby

również nie była angażowana w wykonywanie tego typu zadań. 

W zakresie udostępnienia przez PKS bazy poinformowała, iż wymogi ustawowe określają, jakie

warunki przedmiotowa baza musi spełnić, aby mógł na niej stać sprzęt służący odbiorowi śmieci.

Dodała, iż w powyższym zakresie działają zgodnie z przepisami prawa. Ponadto poinformowała,

iż została zgłoszona sprawa na Policję, ponieważ w śmieciach przewożonych z terenu Staszowa

znajdowały  się  śmieci  nie  pochodzące  z  terenu  naszej  gminy  tylko  różnych  innych  gmin

np.  Ożarowa,  Nowin,  Jędrzejowa  nawet  dokumenty  pochodzące  z  Urzędów  z  tamtych  gmin.
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Na zakończenie wypowiedzi poinformowała, iż szczegółowe informacje w zgłaszanych kwestiach

Pan Andrzej Kruzel otrzyma na piśmie. 

Ponownie o zabranie głosu poprosił Pan Andrzej Kruzel, który stwierdził, iż nie będzie odnosił się

do wypowiedzi Z-cy Burmistrza Ewy Kondek dotyczących ewentualnych nieprawidłowości w/w

temacie.  Dodał,  iż  z  uwagi  na  możliwość  wystąpienia  na  dzisiejszej  sesji,  zwrócił  się  do

zgromadzonych  sołtysów  z  prośbą   o  informacje  telefoniczne  w  sytuacji  uwag,  problemów

zgłaszanych przez mieszkańców. Nadmienił, iż jego zdaniem wszystkim zależy, aby „nie forsować

się”,  ale  wykonywać  prawidłowo  usługę  na  rzecz  mieszkańców  i  przede  wszystkim  służyć

mieszkańcom, którzy pokrywają koszty wykonywanej usługi.

Następnie Pan Andrzej Kruzel odniósł się do kwestii związanej z bazą i stwierdził, iż bardzo dobra

baza jest  na terenie  PGKiM. Dodał,  iż  były prowadzone rozmowy,  jednak obecnie nie  posiada

wiedzy,  czy  parkują  tam pojazdy,  czy też  nie.  Stwierdził,  iż  PGKiM osiągałoby z  tego  tytułu

przychód i  dziwi fakt,  iż instytucje gminne nie potrafią współpracować, a jego zdaniem należy

pogodzić się z faktem, iż to firma Ekom wygrała przetarg na odbiór odpadów, a wszystkim powinno

zależeć na tym, aby ta usługa była jak najlepiej wykonywana. Dodał również, iż jest jeszcze jeden

ważny element a mianowicie, iż ceny za odpady wzrosły zaś cena za świadczoną usługę spadła.

Nadmienił także, iż służby gminne powinny zająć się ewidencją ilości podpisanych umów przez

mieszkańców, ponieważ są przypadki podejrzenia braku podpisanych umów na odbiór odpadów.

Odniósł się także do kwestii osób wytypowanych w umowie do kontaktu, w której ze strony Urzędy

wyznaczona jest  Pani Magdalena Sobieniak – Z-ca Kierownika Wydziału IKiOŚ zaś tut.  Urząd

posługuje się różnymi innymi pracownikami, którzy wysyłają e-maile do firmy, którą reprezentuje,

w związku z czym wysunął zapytanie, jak powyższe przypadki należy traktować. Na zakończenie

wypowiedzi  Pan  Andrzej  Kruzel  podziękował  Wysokiej  Radzie  za  możliwość  zabrania  głosu

i przedstawienia powyższego stanowiska.  

Do powyższej wypowiedzi odniósł się Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który

zwrócił się do Pana Andrzeja Kruzla i stwierdził, iż zanim straci on szacunek do jego osoby prosi

go o niewypowiadanie się w powyższym temacie, w którym nie ma pełnej wiedzy, jak na początku

sytuacja  wyglądała  w  zakresie  gospodarki  odpadami  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Staszów.

Przypomniał,  iż  radni  pamiętają,  jak  na  początku ubiegłego roku z uwagi  na  wynikłą  sytuację

należało  dokonać  podwyżki  opłat  za  odbiór  odpadów.  Dodał,  iż  były przeprowadzane kontrole

związane  ze  sprawdzeniem  kwestii  podpisanych  umów  przez  mieszkańców  na  świadczenie

powyższej usługi i sprawy te są na bieżąco sprawdzane, analizowane i kontrolowane. Zwrócił się do

sołtysów i radnych z prośbą, iż jeżeli będą chcieli zgłaszać uwagi w zakresie jakości świadczonej

usługi przez firmę Ekom sp. j. to przypomina, iż to Gmina płaci za świadczoną usługę i władze
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gminne  są  odpowiedzialne  za  utrzymanie  należytego  porządku  na  naszym terenie,  w  związku

z czym zwrócił  się o zgłaszanie uwag do pracowników tut.  Urząd. Dodał,  iż dopiero wówczas

pracownicy  będą  sprawdzać,  czy  zgłaszane  uwagi  są  zasadne  i  ewentualnie  interweniować

u wykonawcy usługi. Ponadto Burmistrz Leszek Kopeć odniósł się do zarzutu wykorzystywania

służb  Straży  Miejskiej  do  kontroli  prawidłowości  wykonywanej  usługi  przez  firmę  Ekom

i stwierdził, iż w tym również celu została ona powołana. Dodał, iż z tego tytułu Gmina Staszów nie

ponosi dodatkowych kosztów, ponieważ zatrudnionych na etacie jest dwóch strażników i odbywa

się to w ramach umowy. Następnie zwrócił się z prośbą o szacunek zarówno dla pracowników, jego

osoby, jak i mieszkańców, ponieważ wykonywane działania nie są pochopne i nieprzemyślane. 

Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Dariusz  Kubalski,  który  poinformował

o pismach, jakie w ostatnim czasie wpłynęły do Biura Rady Miejskiej tj.:

- pismo Miejskiego Klubu Sportowego Olimpia Pogoń Staszów dot. wsparcia finansowego zakupu

dresów treningowych dla dzieci Akademii Piłkarskiej Olimpia Pogoń Staszów rocznik Żaki 2007;

- spotkania z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, które odbędzie

się w dniu 7 marca 2016 roku o godz. 12:00 w sali konferencyjnej tut. Urzędu w temacie m.in.

dopłat bezpośrednich, wsparcie dla producentów mleka, wsparcie dla producentów trzody chlewnej.

Złożył również zgromadzonym paniom życzenia z okazji zbliżającego się święta „Dnia Kobiet”.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu  Prezesowi Zarządu Przedsiębiorstwa

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Staszowie Stanisławowi Batógowi, który odniósł

się do wypowiedzi Pana Andrzeja Kruzla w zakresie prowadzonych rozmów o wydzierżawienie

terenu PGKiM na potrzeby firmy Ekom i stwierdził, iż takie rozmowy nie były prowadzone i jest to

informacja nieprawdziwa. Odniósł się również do słów Pana Kruzla dotyczących wzrostu opłat za

odpady dla mieszkańców, natomiast spadku ceny za odbiór i transport odpadów i stwierdził, iż jest

to również nieprawdą, ponieważ w roku ubiegłym cena za odbiór  wynosiła  135 zł  za toną zaś

obecnie wynosi 148 zł  za tonę.  Ponadto odniósł się wypowiedzi Pana Kruzla w zakresie braku

wpływu  firmy Ekom na  odbiór  odpadów  z  miejsc  trudno  dostępnych  z  uwagi  na  utrudnienia

z  dojazdem pojazdu  i  wyjaśnił,  iż  każda  firma  świadcząca  takie  usługi  ma  zapisaną  kategorię

wywozu  odpadów z  miejsc  trudno  dostępnych  i  nie  jest  prawdą,  że  firma  nie  ma  wpływu na

powyższy fakt.

Do powyższego odniósł się Pan Andrzej Kruzel i doprecyzował wcześniejszą wypowiedź dodając,

iż  jeżeli  porówna  się  koszt,  który  otrzymała  w  zeszłym  roku  spółka  za  miesiąc  styczeń

i luty i porówna się koszt tego roku wówczas wyciągnie się stosowne wnioski. Dodał, iż nie odnosił

się on do ceny jednostkowej, tylko do generalnego kosztu. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

11



Ad. 6

Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 10:00 do godz 11:45.

 Przewodniczący                   
                                                                          Rady Miejskiej w Staszowie
Protokołowała:
                                                                                                 ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
  A. Janicka
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